

900W LED 烟雾机 LED 900 W FOG MACHINE

2015最新力作，LED~900W烟雾机，喷出来的烟不再单单是白色，想什么颜色就什么颜色，遥控控制，6颗3w全彩灯珠，精美的外观设计，合理的电路设计，发热棒与油泵的平恒配搭另到喷出来的烟雾平顺洁白。

Latest in 2015, LED ~ 900 w fog machine, the color of smoke is not only white, you can through DMX to control what color of smoke you want . 6 pieces 3w lights . Exquisite outlook design, reasonable circuit , heater pump coordinated on the machine spray smooth white smoke .



LED 900 W FOG MACHINE (D-071A)

VOLTAGE 电 压 :	AC110V~120V 60Hz AC220V~240V 50Hz
POWER 功 率 :	920W
CONTROL 控 制 :	遥控(wire control)
RE-HEATING TIME 预热时间 :	3分钟(min)
CAPACITY OF OIL TANK 燃油容量 :	1.5KL
SIZE(MM) 尺 寸 :	385×230×140mm (L×W×H)
WEIGHT(KG) 重 量 :	4.3kg



1500W LED 烟雾机 1500W LED FOG MACHINE

2015最新力作，LED~1500W烟雾机，喷出来的烟不再单单是白色，想什么颜色就什么颜色，遥控控制，6颗3w全彩灯珠，精美的外观设计，合理的电路设计，发热棒与油泵的平恒配搭另到喷出来的烟雾强而有力，平顺洁白。

Latest in 2015, LED ~ 1500 w fog machine, the color of smoke is not only white, you can through DMX to control what color of smoke you want . 6 pieces 3w lights . Exquisite outlook design, reasonable circuit , heater pump coordinated on the machine spray powerful smooth white smoke .



LED 1500 W FOG MACHINE (D-027C)

VOLTAGE 电 压 :	AC110V~120V 60Hz AC220V~240V 50Hz
POWER 功 率 :	1520W
CONTROL 控 制 :	遥控(remote control)
RE-HEATING TIME 预热时间 :	3分钟(min)
CAPACITY OF OIL TANK 燃油容量 :	2.5KL
SIZE(MM) 尺 寸 :	540×330×260mm (L×W×H)
WEIGHT(KG) 重 量 :	6.5kg

